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Z A P I S N I K 

 
5. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 20. aprila 2023, ob 16. 
uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan. 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov Občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 31 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 
Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarović, mag. Alan Medveš, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Anja 
Pečič, Boris Popovič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić Sedlarević, Vesna Rebec, Alberto Scheriani, 
Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffé, Jadranka Šturm Kocjan, Lana 
Udoni, Dražen Vidaković in Roberta Vincoletto. 
 
Odsotnost sta opravičila Zoran Pavić in mag. Patrik Peroša 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 24 članov. Občinski svet je tako sklepčen 
in lahko prične z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še: direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda in novinarji. 
 

XXX 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 

 
d n e v n i    r e d: 

 
1. Potrditev Zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 16. marca 

2023 
 

2. Predlog za podelitev naziva »Častni občan Mestne občine Koper« 
 

3. Predlog za podelitev priznanj Mestne občine Koper »Priznanje 15. maj« in »Priznanje z 
veliko plaketo« za leto 2023 
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4. - Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Koper za leto 2022 
- Poročilo o realizaciji načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Koper za leto  
  2022 

 
5. Predlog  Odloka o ureditvi ustanoviteljskih pravic in obveznosti ter kapitalskih pravic do 

javnih zavodov, javnih podjetij in drugih pravnih oseb ter pravic in obveznosti iz 
koncesijskih razmerij Mestne občine Koper - prva obravnava 
 

6. Predlog Odloka o ustanovitvi skupnega organa Mestne občine Koper in Občine Ankaran za 
izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnih podjetjih, javnih zavodih in javnih skladih - prva 
obravnava 
 

7. Predlog Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju Javnega podjetja 
Rižanski vodovod Koper, p.o. v Javno podjetje Rižanski vodovod Koper, d.o.o. - prva 
obravnava 

 
8. Predlog Pravilnika o spremembah pravilnika o višini in načinu določanja plač ter plačil za 

opravljanje funkcije oziroma sejnin funkcionarjev Mestne občine Koper, članov delovnih 
teles Občinskega sveta in župana in drugih organov Mestne občine Koper ter o povračilih 
stroškov 

 
9. - Poročilo o delu in realizaciji finančnega načrta Javnega zavoda Gasilska brigada Koper v   

   letu 2022 
- Program dela s finančnim in kadrovskim načrtom Javnega zavoda Gasilska brigada Koper  
   za leto 2023 

 
10. Poročilo o delu Medobčinske uprave Istre za leto 2022 

 
11. Poročilo o izvajanju Programa projekta Koper – zdravo mesto za obdobje od 2020 do 2024 

za leto 2022 
 

12. Predlog Sklepa o oprostitvi plačila komunalnega prispevka  
 

13. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

14. Predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

15. Predlog Sklepa o imenovanju člana in namestnika člana skupščine Javnega podjetja Rižanski 
vodovod Koper, d.o.o. – s.r.l. 
 

16. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
  

17. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN 
MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA 
RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA 
STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA 
UDONI, DRAŽEN VIDAKOVIĆ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
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Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z DNE 
16. MARCA 2023 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
V razpravi sta sodelovala mag. Alan Medveš, član Občinskega sveta ter Alenka Plahuta, vodja 
Službe za občinski svet in krajevne skupnosti. 
 
Mag. Alan Medveš, člana občinskega sveta, je opozoril, da je v predlogu zapisnika pod točko 7 
napačno zapisano, da je vodja Kluba članov SD, Oljka in Levica ter v točki 7/1 ni navedeno, da je 
razpravljal. 
 
Župan je na glasovanje dal predlog zapisnika z zahtevanimi popravki mag. Alana Medveša. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (30 prisotnih – 20 za, 0 proti) zapisnik 4. redne seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 16. marca 2023, v predloženem besedilu z navedenimi 
popravki pri točki 7 in 7/1. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN 
MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, ALBERTO 
SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM 
KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: /  
 

Ad 2 
 

PREDLOG ZA PODELITEV NAZIVA »ČASTNI OBČAN MESTNE OBČINE KOPER« 
 
Predlog župana so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Obrazložitev predloga je podal ALEŠ BRŽAN, župan. 
 
V razpravi so sodelovali: Boris Popovič, Jadranka Šturm Kocjan, Alberto Scheriani in mag. Alan 
Medveš, člani Občinskega sveta. 
 
Pred glasovanjem je Boris Popovič, član Občinskega sveta, podal obrazložitev glasu. 
 

Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 30 za, 1 proti) naslednji sklep: 
 
Naziv »Častna občanka Mestne občine Koper« se podeli Nevi Zajc za dolgoletno delovanje 
na področju kulture in vzgoje občinstev, opolnomočenje kulturnega okolja Kopra, skrb za 
izmenjavo kulturnih praks in spodbujanje umetniškega izražanja.  
 
ZA: MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN HUREMOVIĆ, 

MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, 
GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, 
JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, BORIS POPOVIČ, ANNA 
POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA 
SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA 
ŠTURM KOCJAN, LANA UDONI, DRAŽEN VIDAKOVIĆ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: JURE COLJA 
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Ad 3 

 
PREDLOG ZA PODELITEV PRIZNANJ MESTNE OBČINE KOPER »PRIZNANJE 15. MAJ« IN 

»PRIZNANJE Z VELIKO PLAKETO« ZA LETO 2023 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
POROČEVALKA: 

- kot predstavnica predlagatelja 
GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, predsednica Komisije za priznanja in nagrade 

 
Razpravljali so Jadranka Šturm Kocjan in Alberto Scheriani, člana Občinskega sveta ter Gabrijela 
Kukovec Pribac, predsednica Komisije za priznanja in nagrade 
 
I. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji 

 
S K L E P  

 
Priznanje Mestne občine Koper "Priznanje 15. maj" se podeli: 
 

- JANKU SEVERJU za večletno prizadevanje za izgradnjo nove železniške proge med 
Divačo in Koprom, skrb za kakovostno bivalno okolje vseh krajank in krajanov ter 
aktivno udejstvovanje v projektih, ki se nanašajo na krajevno skupnost. 

 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN 
MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, BORIS POPOVIČ, 
ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, 
NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM 
KOCJAN, LANA UDONI, DRAŽEN VIDAKOVIĆ 

 
PROTI: / 
 
II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 30 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Priznanje Mestne občine Koper "Priznanje z veliko plaketo" se podeli: 
 

- DRUŠTVU PRIJATELJEV GLASBE za oblikovanje in uveljavljanje glasbene identitete, 
razvoj ponudbe in kakovosti kulturnih vsebin v lokalnem okolju, izobraževanje 
mladih glasbenikov in pomemben prispevek k širjenju kulturne zavesti v Mestni 
občini Koper ter širše. 

 

ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 
HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN 
MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, BORIS POPOVIČ, 
ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, 
JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA 
UDONI, DRAŽEN VIDAKOVIĆ, ROBERTA VINCOLETTO 
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PROTI: / 

 
Ad 4 

 
PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2022 IN 

POROČILO O REALIZACIJI NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM MESTNE 
OBČINE KOPER ZA LETO 2022 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Vsem odborom,  
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti in 
- Statutarno-pravni komisiji  

 
Gradivo je bilo posredovano tudi Samoupravni skupnosti italijanske narodnosti, ki je podala 
pozitivno mnenje. 
 
POROČEVALCA: 

- kot predstavnika predlagatelja: 
ORJELA BORDON, vodja Oddelka za finance in proračun in pomočnik vodje urada 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
V razpravi sta sodelovala: Ermin Huremović, član Občinskega sveta in Orjela Bordon, vodja 
Oddelka za finance in proračun in pomočnik vodje urada 
 
I. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 21 za, 0 proti naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Sklep o sprejetju zaključnega računa 
proračuna Mestne občine Koper za leto 2022, v predloženem besedilu.  
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO 
PALČIČ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO 
STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 
II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 21 za, 0 proti naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil s Poročilom o realizaciji načrtov 
ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Koper v letu 2022, v predloženem 
besedilu.  
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO 
PALČIČ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO 
STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 
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PROTI: / 

 
Ad 5 

 
PREDLOG  ODLOKA O UREDITVI USTANOVITELJSKIH PRAVIC IN OBVEZNOSTI TER 

KAPITALSKIH PRAVIC DO JAVNIH ZAVODOV, JAVNIH PODJETIJ IN DRUGIH PRAVNIH  
OSEB TER PRAVIC IN OBVEZNOSTI IZ KONCESIJSKIH RAZMERIJ MESTNE OBČINE KOPER - 

PRVA OBRAVNAVA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:  

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, podžupan Mestne občine Koper 

 
V razpravi so sodelovali: mag. Alan Medveš, Mojca Kačinari, Alberto Scheriani, Boris Popovič, 
člani Občinskega sveta in Janez Starman, podžupan Mestne občine Koper 
 
Pred glasovanjem je Boris Popovič, član Občinskega sveta, podal obrazložitev glasu. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog  Odloka o ureditvi ustanoviteljskih pravic in obveznosti ter 

kapitalskih pravic do javnih zavodov, javnih podjetij in drugih pravnih oseb ter pravic 
in obveznosti iz koncesijskih razmerij Mestne občine Koper v prvi obravnavi. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 6 
 

PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI SKUPNEGA ORGANA MESTNE OBČINE KOPER IN 
OBČINE ANKARAN ZA IZVRŠEVANJE USTANOVITELJSKIH PRAVIC V JAVNIH PODJETJIH, 

JAVNIH ZAVODIH IN JAVNIH SKLADIH - PRVA OBRAVNAVA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:  

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, podžupan Mestne občine Koper 
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V razpravi so sodelovali: Boris Popovič, Mojca Kačinari, Alberto Scheriani, mag. Alan Medveš, 
člani Občinskega sveta ter Janez Starman, podžupan Mestne občine Koper 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog Odloka o ustanovitvi skupnega organa Mestne občine Koper in 

Občine Ankaran za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnih podjetjih, javnih 
zavodih in javnih skladih v prvi obravnavi. 

 
2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 

 
Ad 7 

 
PREDLOG ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PREOBLIKOVANJU 
JAVNEGA PODJETJA RIŽANSKI VODOVOD KOPER, P.O. V JAVNO PODJETJE RIŽANSKI 

VODOVOD KOPER, D.O.O. - PRVA OBRAVNAVA 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:  

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, podžupan Mestne občine Koper 

 
V razpravi so sodelovali: Boris Popovič, mag Alan Medveš in Alberto Scheriani, člani Občinskega 
sveta ter Janez Starman, podžupan Mestne občine Koper 
 
Pred glasovanjem je Boris Popovič, član Občinskega sveta, podal obrazložitev glasu. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 navzočih – 31 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju 

Javnega podjetja Rižanski vodovod Koper, p.o. v Javno podjetje Rižanski vodovod 
Koper, d.o.o. v prvi obravnavi. 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN 
MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, BORIS POPOVIČ, 
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ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, 
JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA UDONI, DRAŽEN VIDAKOVIĆ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 8 
 

PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH PRAVILNIKA O VIŠINI IN NAČINU DOLOČANJA 
PLAČ TER PLAČIL ZA OPRAVLJANJE FUNKCIJE OZIROMA SEJNIN FUNKCIONARJEV MESTNE 

OBČINE KOPER, ČLANOV DELOVNIH TELES OBČINSKEGA SVETA IN ŽUPANA IN DRUGIH 
ORGANOV MESTNE OBČINE KOPER TER O POVRAČILIH STROŠKOV 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljala sta Ermin Huremović in mag. Alan Medveš, člana Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 21 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se Pravilnik o spremembah pravilnika o višini in načinu določanja plač ter plačil 
za opravljanje funkcije oziroma sejnin funkcionarjev Mestne občine Koper, članov 
delovnih teles Občinskega sveta in župana in drugih organov Mestne občine Koper ter o 
povračilih stroškov, v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO 
PALČIČ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO 
STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 

 
Ad 9 

 
POROČILO O DELU IN REALIZACIJI FINANČNEGA NAČRTA JAVNEGA ZAVODA GASILSKA 

BRIGADA KOPER V LETU 2022 
in 

PROGRAM DELA S FINANČNIM IN KADROVSKIM NAČRTOM JAVNEGA ZAVODA GASILSKA 
BRIGADA KOPER ZA LETO 2023 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

- Odboru za finance in gospodarstvo  
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
DENIS GLAVINA, direktor – poveljnik Gasilske brigade Koper 
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Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 31 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Potrdi se Poročilo o delu in realizaciji finančnega načrta Javnega zavoda Gasilska brigada 
Koper v letu 2022 ter poda soglasje k Programu dela s finančnim in kadrovskim načrtom 
Javnega zavoda Gasilska brigada Koper za leto 2023, v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN 
MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, BORIS POPOVIČ, 
ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, 
JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA UDONI, DRAŽEN VIDAKOVIĆ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 10 
 

POROČILO O DELU MEDOBČINSKE UPRAVE ISTRE ZA LETO 2022 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
- Odboru za finance in gospodarstvo  

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
IVAN KOLJESNIKOV, vodja Medobčinske uprave Istre 

 
Razpravljala sta Alberto Scheriani in Jadranka Šturm Kocjan, člana Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil s Poročilom o delu Medobčinske uprave 
Istre za leto 2022. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO 
PALČIČ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 11 
 

POROČILO O IZVAJANJU PROGRAMA PROJEKTA KOPER – ZDRAVO MESTO ZA OBDOBJE  
OD 2020 DO 2024 ZA LETO 2022 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
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Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
- Odboru za družbene dejavnosti. 

 
Obrazložitev je podal ALEŠ BRŽAN, župan. 
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (31 prisotnih – 29 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper se je seznanil s Poročilom Projektnega sveta Koper – 
zdravo mesto o izvajanju aktivnosti v okviru Programa projekta Koper – zdravo mesto za 
obdobje 2020-2024, v letu 2022. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA 
KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN 
MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA 
RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA 
STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA 
UDONI, DRAŽEN VIDAKOVIĆ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 12 
 

PREDLOG SKLEPA O OPROSTITVI PLAČILA KOMUNALNEGA PRISPEVKA  
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
- Odboru za okolje in prostor in  
- Odboru za finance in gospodarstvo  

 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 29 za, 1 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Sprejme se Sklep o oprostitvi plačila komunalnega prispevka za gradnjo Lovskega doma, 
v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA 
KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, 
ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, BORIS POPOVIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ 
SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ 
RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA UDONI, 
DRAŽEN VIDAKOVIĆ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: ALAN MEDVEŠ 
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Ad 13 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA 

 
Predlog sklepa so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 28 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA 
KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN 
MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ 
SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ 
RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA UDONI, 
DRAŽEN VIDAKOVIĆ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 14 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA LOKALNEGA 
POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALEC: 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 28 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, ERMIN HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, 

SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC 
PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE 
OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA 
REBEC, ALBERTO SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ 
STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, LANA UDONI, DRAŽEN 
VIDAKOVIĆ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
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Ad 15 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANA IN NAMESTNIKA ČLANA SKUPŠČINE JAVNEGA 
PODJETJA RIŽANSKI VODOVOD KOPER, D.O.O. – S.R.L. 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Obrazložitev predloga sklepa je podal ALEŠ BRŽAN, župan 
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 19 za, 5 proti) naslednji  

 
S K L E P  

 
o imenovanju člana in namestnika člana skupščine Javnega podjetja  

Rižanski vodovod Koper d.o.o.-s.r.l. 
 

1. 
 
Za članico skupščine Javnega podjetja Rižanski vodovod d.o.o.-s.r.l. se imenuje Ireno 
Kocjančič. 

2. 
 
Za namestnika članice skupščine Javnega podjetja Rižanski vodovod d.o.o.-s.r.l. se 
imenuje Vlada Krivca. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MOJCA KAČINARI, MATEJ KRALJ, 

GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN MEDVEŠ, 
JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, ALBERTO SCHERIANI, 
JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA 
VINCOLETTO 

 
PROTI: ERMIN HUREMOVIĆ, SANI KAMENČIĆ, NIK KRAMAR, ANJA PEČIČ, NEVENKA STANIĆ 

RISTOVIĆ 
 

Ad 16 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC:  

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
I.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za članico Sveta lokalnih skupnosti Centra za socialno delo Južna Primorska – 
predstavnico Mestne občine Koper, se imenuje: 
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- Marino Čok. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MOJCA KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO 

KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN 
MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, ALBERTO 
SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM 
KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 
II. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 20 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Za člane Sveta Javnega vzgojno–izobraževalnega zavoda Vrtec Semedela – predstavnike 
Mestne občine Koper, se imenuje: 
 
- Roka Kozloviča,  
- Ester Kapelj in  
- Almirja Ćosića. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MOJCA KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO 

KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN 
MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, ALBERTO 
SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM 
KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 
III. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 19 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

1. Marino Jelen se razreši funkcije članice Sveta Zavoda za mladino, kulturo in 
turizem Koper –predstavnice ustanoviteljice, ker je podala odstopno izjavo. 

 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MOJCA KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO 

KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN 
MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, ALBERTO 
SCHERIANI, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM 
KOCJAN 

 
PROTI:/ 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 

2. Za člana sveta Zavoda za mladino, kulturo in turizem Koper – predstavnika 
ustanoviteljice, se za preostali del mandata imenuje Andreja Erzetiča 

 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MOJCA KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO 

KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, ALAN 
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MEDVEŠ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, 
JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN 

 
PROTI: / 
 

Ad 17 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 

Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
Hvala za besedo. Sicer gre za zadevo, ki ni v našem, naši domeni, ampak gre za, sicer za namen 
Vlade za ukinitev upravnih enot in glede na to, da je na naši upravni enoti dela dosti občanov, ki 
so, tudi živijo, ki so naši občani, me zanima naslednje, in sicer bom kar prebral: » Kljub temu da 
gre za zadevo oziroma odločitev, ki ni v naši pristojnosti ampak v pristojnosti Vlade, me zanima, 
kakšno je stališče Občine Koper in občinske uprave glede namena Vlade o ukinjanju manjših 
upravnih enot in posledično prenosa dela na večje upravne enote. Po našem mnenju, torej 
mnenju SDS Koper, gre za korak bližje k centralizaciji, kar za razvoj celotne države ne more biti 
dobro, posledično pa bi za Občino Koper oziroma Upravno enoto Koper pomenilo, da bi 
zaposleni, mnogi med njimi, kot sem že povedal, so tudi občani Mestne občine Koper, dobili še 
več dela in obveznosti, kar je nedopustno in za razvoj tudi škodljivo. Gre namreč tudi za 
postopke v pristojnosti manjših upravnih enot, ki potrebujejo svoj čas za reševanje, za nekatere 
postopke oz. primere, vezane predvsem na kraje okrog večjih mest in dlje, je znano, da se nanje 
najbolj spoznajo upravne enote blizu omenjenih krajev, ki bi bili po predlogu Vlade, ki bi bile po 
predlogu Vlade ukinjene. Prelaganje in dodatno nalaganje dela ter zapletenih obveznosti večjim 
upravnim enotam bi po našem mnenju škodilo vsem skupaj, kot rečeno tako v smislu 
centralizacije, kot sem že prej povedal, kot v smislu kvalitetnega reševanja postopkov upravnih 
enot. Upravna enota Koper bi po predlogu Vlade pokrivala še Upravno enoto Izola, Piran in 
Sežano. Na Upravni enoti Koper dela veliko občanov naše občine in tudi iz tega vidika, če ne celo 
predvsem, me zanima mnenje občine o tem namenu Vlade. Hvala. 
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, članica Občinskega sveta: 
 
Hvala lepa. Zahvaljujem se za odgovor na moje vprašanje na zadnji seji, vendar z njim nisem 
zadovoljna. Zdi se mi zavajujoč, predvsem ker pravi v odgovoru, da je Računsko sodišče 
obravnavalo projekt Solis. Kolikor vem, to ne drži. Računsko sodišče je obravnavalo stvari za leto 
2018 in 2019. Večina pomanjkljivosti oziroma napak pri projektu Solis pa je bilo narejenih prej. 
Tako, da prosim, da se ponovno prouči in tudi upošteva odgovor Ministrstva za javno upravo, ki 
ga je poslalo Mestni občini Koper v zvezi s takimi pobudami svetnic in svetnikov. Hvala. 
 
ANJA PEČIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Hvala za besedo. Pač, kot članico Upravnega odbora Atletskega kluba Koper me samo zanima, 
kako je z umestitvijo oz. z izgradnjo metališča za Atletski klub Koper. Namreč z gospodom 
Popovičem smo takrat že tudi začrtali in umestili nekako kje bi to stalo, skupaj smo si tole 
zemljišče tudi ogledali, ampak potem pač z naslednjim mandatom se tole ni nadaljevalo in bi 
samo radi vedeli kako zdaj, kako je s tem, ker Atletski klub Koper ne more imeti večjih tekem, ne, 
če nima metališča in tako tudi ne dobi potem tistih sredstev za osnovno delovanje … Metališče: 
tam je, pač se izvajajo meti, kladivo ….  
In druga stvar: potrebne so tudi pač potrebna so popravila tam, malo so se proge pač že dotrajale 
in nekateri kanali so zamašeni, pač voda ne odteka, ko so manjše tekme. Smo zdaj imeli nazadnje 
par težav in prosimo samo, če nam poveste kdaj lahko pričakujemo pač tale dela, no, opravljena. 
Hvala.  
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ERMIN HUREMOVIČ, član Občinskega sveta: 
 
Jaz bi se pa vrnil spet na eno izmed vprašanj, ki smo jih imeli prej, in sicer snemanje sej. Me 
zanima na kateri točki smo? Se je kaj premaknilo naprej? In kdaj lahko pričakujemo prva ta 
snemanja, ker tudi zapisniki, ko smo imeli pripombo, da ni citirana razprava, da pač samo piše, 
kdo je razpravljal, vse skupaj potem deluje, da na občinskih sejah kaj skrivamo občanom, zato bi 
bili čim bolj transparentni in s tem snemanjem tudi omogočili določenim pač občanom, da si tudi 
ogledajo te posnetke ali pa celo v živo, no. 
 
BORIS POPOVIČ, član Občinskega sveta: 
 
Hvala za besedo. Sem si napisal, tako, da bom krajši. V zvezi z etično, moralno in nenazadnje 
obče varnostno nedopusten dogodek, ki se je pred dnevni zgodil poklicnemu podžupanu, 
občinskemu svetniku, odvetniku in predsedniku Odvetniške zbornice Slovenije, Janezu 
Starmanu, ko ga je policija ujela močno pijanega oz. vinjenega in na mestu odvzela vozniško 
dovoljenje, bi se pa res občinski svet oziroma občinski svetniki morali sestati na izredni seji, kjer 
bi se skrajno resno pogovorili o tem. V vodstvu Mestne občine Koper tako v prejšnjem kot žal, 
očitno tudi sedanjem vodstvu zelo perečem problemu, vožnja v javnem prometu hudo, v hudo 
pijanem stanju. Spomnimo nedaleč nazaj, ko je celotno Slovenijo in ne samo nas Koprčane 
presenetila neslavna postavitev absolutnega rekorda, ko je tedanji podžupan Mestne občine 
Koper, Patrik Peroša, vozil po avtocesti med Razdrtim in Kozino kar dobrih 20 km ravno tako 
mrtev pijan kot zdaj Janez Starman. Morda, moda pa še pod kakimi drugimi prepovedanimi 
substancami, vsaj kar se javno govori po celi Sloveniji že ves čas od takrat in hvala bogu, da se 
niti takrat niti danes na vso srečo ni zgodila katastrofa. Je pa zaradi tega Mestna občina Koper in 
naše mesto ves čas predmet negativnih opazk, kritik in že kar parodij in raznoraznih filmčkov na 
to temo, z »zafrkantsko« vsebino seveda. Po tem dodatnem pijanskem podvigu že drugega 
podžupana Mestne občine Koper, ki je medijsko ravno tako oziroma morda še celo bolj odmeven 
in nič ne kaže, da bo temu kmalu konec, konec koncev tudi ne moremo pričakovati, da bi temu 
zaradi resnosti tega dogodka sploh bilo kdaj konec in ker bo Janez Starman kot znani odvetnik 
brez nobenih težav lahko bil spet zaposlen kot odvetnik v svoji pisarni, bi bilo po mojem mnenju, 
skromnem mnenju, najmanj etično, moralno in človeško oportuno, da sam podžupan Janez 
Starman poda nepreklicen odstop s položaja podžupana in čim prej vsaj delno razbremeni 
Mestno občino Koper še večim negativnim porogljivim opazkam, komentarjem in primerjavah 
širši javnosti in seveda v medijih ali pa predlagam županu Alešu Bržanu, da si premisli in ravno 
tako kot v primeru bivšega podžupana Patrika Peroše sprejme ponujeni odstop podžupana 
Janeza Starmana. V kolikor se to ne bo zgodilo bo svetniška skupina v treh dneh pričela z 
zbiranjem podpisov za izredno sejo na to temo. 
 
ANNA POROPAT, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 
A) Gradnja krožišča in rekonstrukcija kanalizacije na Škofijah 
 
Na Škofijah poteka izgradnja krožišča na državni cesti R 741 s sofinanciranjem MO Koper v 
proračunskem znesku 433.246 EUR. V obrazložitvi proračuna MOK za leto 2023 piše: 
 
»OB050-19-0009 Ureditev krožišč – krožišče Škofije 433.246 € 
 
Na regionalni cesti se ureja »Ureditev prehoda za pešce pri zadružnem domu v Škofijah na cesti 
RS-741/0235 v km 1,30« in »Ureditev krožnega križišča na križišču R3-741/0235 z lokalno 
cesto LC177061«. V juniju 2021 je bil podpisan dodatek k sporazumu o sofinanciranju izgradnje 
krožnega križišča na R3-741 v Škofijah, z dne 12.9.2018. V letu 2023 je predvidena izvedba 
projekta v višini 848.936,06 €. Delež sofinanciranja Mestne občine Koper znaša 433.245,30 €. 
Izvajalec del je CPK.« 
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Pri spremljanju del na gradbišču je razvidno, da predstavlja večino gradbenih aktivnosti, ki se ta 
čas izvajajo, rekonstrukcija fekalne in meteorne kanalizacije z vgrajevanjem cevi z nekajkrat 
povečanim premerom od cevi, ki so bile vgrajene in predane v uporabo leta 2010. 
 
Predhodno citirana obrazložitev iz proračuna sploh ne omenja rekonstrukcije kanalizacije. Tega 
namenskega odhodka ni zaslediti v nobeni proračunski postavki, kakor tudi ni opredeljen v 
sopodpisani pogodbi (skupaj z DRSI) z izvajalcem CPK. Popisa teh del ni zaslediti niti v 
dokumentaciji izvedenega javnega naročila št. 005574/2022. Po neuradnih virih je projekt za 
izvedbo teh del pomanjkljiv in se mora izvajalec prilagajati večkratnim spremembam in 
dopolnitvam nedodelanega projekta. Trasa rekonstrukcije kanalizacije je že sedaj izven ožjega 
projektnega območja krožišča in se še nadaljuje v smeri proti Kopru. 
 
S tem v zvezi postavljam naslednja vprašanja: 
 
1. Zakaj se po 13 letih izgradnje in predaje v uporabo kanalizacije, ta sedaj nadomešča s cevmi 

večjega profila? 
2. Ali je temu kriva projektantska napaka iz preteklosti? 
3. Če je bila zgrešena projektantska napaka, kdo nosi odgovornost zanjo? 
4. Če ni bila tovrstna napaka, vljudno prosim za podrobno vsebinsko in tehnično obrazložitev 

novo nastalih potreb in predvidenih bodočih obremenitev kanalizacijskega omrežja. 
5. Zakaj se nasprotno z določili Zakona o javnih financah proračun ne izvaja transparentno in 

zakaj se odhodki investicijskega vzdrževanja (rekonstrukcija) ali novogradnje kanalizacije 
ne izkazujejo po namembnosti ločeno od osnovnega projekta: del za izgradnjo krožišča 
(prometna infrastruktura) in del za kanalizacijo (varovanje okolja), ki ni predmet 
soinvestiranja (z DRSI) v izgradnjo krožišča? 

6. Kako se bo izvedel obračun med soinvestitorjema in kako bodo proračunsko knjiženi 
namenski odhodki rekonstrukcije kanalizacije? 

7. Ali za dela iz predhodne točke morebiti obstaja ločena neposredna pogodba z izvajalcem? Če 
obstaja, prosim za dostavo kopije pogodbe, popisa del in projekta za izvedbo del. 

8. Če ne obstaja posebna pogodba za rekonstrukcijo kanalizacije, prosim za morebitne anekse k 
osnovni pogodbi ali ostale dokumente, ki opredeljujejo vsa tehnična in ekonomsko-finančna 
razmerja med naročnikom in izvajalcem v povezavi s temi deli. 

9. Ali je bil Občinski svet iz prejšnjega mandata seznanjen z namero rekonstrukcije komaj 13 
let starega kanalizacijskega omrežja? 

 
B) Otežen promet in prometna zmeda na Škofijah 
 
Poleg gradbišča na državni cesti R3-741 so bila v zadnjih treh mesecih na območju Škofij 
sočasno odprta še nekatera druga gradbišča občinske javne infrastrukture (priključek Plavje, 
gradnja odsekov kanalizacije iz projekta Čisto za Koper in Ankaran) in zdaj še rekonstrukcija 
Darsove hitre cesta HC5. 
 

1. Vsi občinski infrastrukturni projekti so prepotrebni, vendar pa se postavlja vprašanje ali 
pristojne občinske službe: Urad za gospodarske javne službe in promet, Služba za 
investicije, Služba za krajevne skupnosti (in občinski svet), župan in županov kabinet, 
resnično niso zaznale kako bo sočasnost vseh teh gradbenih posegov vplivala na 
mobilnostne in bivalne pogoje občanov? 

 
2. Zakaj imenovane službe niso predhodno medsebojno in z vodstvom KS Škofije uskladile 

časovnice izvajanja del ter pripravile načrte in fizične možnosti za izvedbo obvozov ter 
ustrezne prometne signalizacije? 

 
Po mojem vedenju je vodstvo KS pravočasno opozarjalo na pretečo situacijo in poleg 
ustrezne signalizacije in informiranja predlagalo tudi delovanje redarstva na teren ob 
dnevih, ko se je pričakoval povečan promet. A na cesti ni bilo ne redarjev ne policajev. Če 
so morda bili (krajani jih nismo videli), prosim konkretiziranje kdaj, kje in koliko časa. 
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Dokaz, da ustrezni ukrepi niso bili pravočasno izvedeni, so poleg številnih pritožb 
občanov tudi obširni zapisi in posnetki na družbenih omrežjih, ki izkazujejo kaotični 
tranzitni promet ob velikonočnih praznikih. Po istih virih so se nekateri krajani 
prostovoljno organizirali v urejevalce prometa, pri čemer se postavlja vprašanje 
njihovega mandata, strokovne usposobljenosti in osebne varnosti. 

 
3. Kako bodo župan in vse imenovane službe ukrepale, da bo promet na Škofijah koliko 

toliko vzdržen in prijaznejši do krajanov, njihovega časa in vozil, še posebej med 
prihajajočo poletno sezono? 
 

4. Kaj je v dosedanjem času županovanja gospod Bržan storil, da bi vlado in ustrezno 
ministrstvo prepričal o specifičnosti našega prostora in položaja med Italijo in Hrvaško, 
ki narekuje izvzetje HC5 in HC6 iz določil Zakona o cestninjenju – (ZCestn) oziroma 
vinjetnega sistema? 

 
 
Seja se je zaključila ob 18.30. 
 
 
SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  ŽUPAN 

KRAJEVNE SKUPNOSTI  Aleš Bržan 
Vodja   

Alenka Plahuta   
   

 
 
 

  
 

 
 

  
 
 
 


